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Zápis z jednání finančního výboru 25. 11.  2020 
 

Přítomni:  

p. Barczi, p. Bendl, p. Filinger, pí Holubová, p. Kuchta, p. Mervart, p. Tintěra 

Hosté: 

p. Dvořák 
 

Body k projednání:  
Rozpočet na rok 2021 
Žádost o dotaci na rok 2021 Klubu biatlonu Klecany p.s. 
Žádosti o dotace na rok 2021 
 

Diskuze: 
Rozpočet na rok 2021 
Návrh rozpočtu na rok 2021 je v příjmové části rozpočtu ponížen o 32 mil Kč 
proti schválenému návrhu z roku 2020. Jedná se především o ponížení v položce 
4216 Ostatní neinvestiční transfery. FV se domnívá, že návrh daňových příjmů je 
optimistický a nadhodnocený a snížení bude větší. V letošním roce není možné 
odhadnout díky pandemii a s ní spojeným ekonomickým propadem, k jak 
velkému snížený příjmů pro obce dojde. Proto v příloze předkládá FV srovnání 
daňových příjmů a srovnání výdajů rozpočtu pro rok 2020 a 2021 a požaduje, 
aby radní pro ZMě znovu řešili návrh rozpočtu a předložili předpoklad daňových 
příjmů nižší především v červeně označených položkách a s ohledem na to 
ponížili i výdaje na rok 2021 tak, aby rozpočet byl vyrovnaný. 

K výdajové části FV opakovaně upozorňuje na hlavní a prioritní projekty města – 
v rozpočtu navrženo – ČOV – dokončení rekonstrukce 2,6 mil. Kč, Rychta – 
42 mil. Kč, zvýšení kapacity ZŠ – 23 mil. Kč.  

V návrhu rozpočtu jsou dále uvedeny záměry - mokřad - rozpočtováno 2 mil. Kč 
dle možné dotace, kontejnerová stání v Astraparku - 500 tisíc Kč, hasičské 
vozidlo -  2 mil Kč dle dotace.    

V návrhu rozpočtu nejsou ve výdajové části uvedeny projekty, které by město 
měl v roce 2021 řešit – stavby u sportoviště „Sportklub“, potok do Klecánek, 
projekt a úpravy domu na náměstí (bývalá restaurace U rytíře) a náklady na 
provoz nově zřízeného úřadu – Rychty. 

V § 3725 Využívání a zneškodňování komunálních odpadů došlo proti roku 2020 
k navýšení výdajů o 3 mil. Kč. Dle sdělení pan starosty k nárůstu výdajů na 
komunální odpad došlo v souvislosti s novým výběrovým řízením svozové 
společnosti a nárůstem cen za svoz tříděného odpadu.  

FV se dotazuje, zda je ukončena akce kamerový systém, rozvody VO a wifi 
připojení (na rok 2021 je kamerový systém rozpočtován ve výši 1 mil. Kč). 

Mimo plánované výdaje je na rok 2021 navrženo čerpání na sportoviště ve výši 
9 mil. Kč (4,5 mil. Kč skatepark, oplocení hřiště, pumptrackové hřiště – 300 tisíc 
Kč dotace a 300 tisíc Kč spoluúčast, 4 mil. Kč vybavení sportovišť). 
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Žádost o dotaci na rok 2021 Klubu biatlonu Klecany p.s. 
FV navrhuje podpořit žádost o dotaci na nákup vozidla pro dopravu sportovců ve 
výši 50 tisíc Kč, ale upozorňuje, že by navýšení mělo být na úkor roku 2021. 
 
Žádosti o dotace 
FV projednal požadované výše žádostí o dotace (5 žádostí – Klecanská nota, z.s., 
Český svaz chovatelů, z.s., ZO Klecany, AktivKid z.s., Myslivecký spolek Zdiby 
Klecany, Charita Neratovice) a konkrétně je bude řešit v lednu 2021.  

Pan Kuchta upozorňuje, že sportovní kluby mají možnost čerpat žádosti o státní 
dotace Můj Klub. 


